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§ 11a 
Återtagande av drift av Kista vård- och omsorgsboende 2018 
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden återtar driften av Kista vård- och omsorgsboende från och 

med den 1 november 2018. 

 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har i dag ansvaret för all upphandling av särskilt boende. 

Kista vård- och omsorgsboende har drivits på entreprenad av Attendo Care AB 

sedan 2009. Avtalet med Attendo upphör den 31 oktober 2018 och kan inte 

förlängas ytterligare. Kommunstyrelsen behöver nu få information om nämnden 

vill upphandla verksamheten på nytt eller driva den i egen regi. Förvaltningen 

föreslår att nämnden återtar driften av Kista vård- och omsorgsboende från och 

med den 1 november 2018. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 24 mars 2017.  

Dnr 2.2.1.-045-2010 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) samt ledamoten Amela de la Cruz 

(L) lade fram ett gemensamt förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång 
Ordföranden Mia Päärni (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann  

att nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens förslag.     

    

Reservation  
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) samt ledamoten Amela de la Cruz 

(L) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för moderaternas och 

liberalernas gemensamma förslag enligt följande:   

 

Stadsdelsnämnden beslutar följande: 

 

1. Avslå förvaltningens förslag 

2. Upphandla driften av Kista vård- och omsorgsboende från och med den 1 

november 2018 

3. I övrigt anföra 
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Vi värnar valfriheten 

 

Omsorgstagare ska i så stor utsträckning som möjligt kunna välja hur, när och 

var upplägget för just deras boende och eventuella vård ska se ut. I stadsdelen 

ska det också finnas flera olika aktörer för omsorgstagarnas bästa. För oss är 

valfriheten värd att försvara. 

Ersättaryttrande 
Ersättaren Sofia Tahko (KD) anmälde att om hon hade tjänstgjort i nämnden 

hade hon ställt sig bakom moderaternas och liberalernas förslag till beslut.  

 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


